
  

 

Zeewolde, 21 maart 2025 

 

betreft: artikel 25 vragen over G-gebied 

 

Geacht college, 

De fracties van VVD, Actief Zeewolde, D66 en CDA volgen met belangstelling het project "Van G-

gebied naar beweeg- en ontmoetingsbos" ; met name in het licht van de financiële keuzes die de 

gemeente de komende jaren moet maken. De aanstaande "Ravijnjaren" vereisen zorgvuldige 

afwegingen, waarbij financiële middelen zo effectief mogelijk moeten worden ingezet voor het 

welzijn van álle inwoners. Dit uitgangspunt is ook verankerd in beleidsstukken zoals de Nota Sociaal 

Domein 2024-2029. De fracties van VVD, Actief Zeewolde, D66 en CDA  willen voorkomen dat de 

investeringen in het beoogde Beweeg- en Ontmoetingsbos in het G-gebied slechts ten goede komen 

aan een beperkte groep inwoners (vaak de ‘Happy Few’ genoemd), zoals degenen die met de hond 

gaan joggen of cultureel bijtanken in het voorgestelde amfitheater. 

In dat kader horen wij graag van het college hoe deze investering zich verhoudt tot de noodzakelijke 

bezuinigingen en de brede belangen van onze inwoners. Daarom stellen wij de volgende vragen: 

1. Bedragen de totale kosten voor de realisatie van het Beweeg- en Ontmoetingsbos € 

5.600.000 en de jaarlijkse exploitatiekosten € 250.000? Waardoor worden de kosten gedekt? 

2. Vindt het college het verantwoord om het project door te zetten en tegelijkertijd 

bezuinigingen aan te kondigen en is het college het met ons eens dat de realisatie van het 

Beweeg- en Ontmoetingsbos voorlopig uitgesteld dient te worden vanwege de voorziene 

hoge kosten?  

3. Hoe beoordeelt het college de meerwaarde van deze investering voor de gehele bevolking 

van Zeewolde? In hoeverre sluit deze aan bij de prioriteiten die de gemeente stelt in tijden 

van financiële schaarste? 

4. Kan het college bevestigen dat deze investering geen invloed heeft op de noodzakelijke 

bezuinigingen en ombuigingen die worden onderzocht in het kader van de Ravijnjaren, zoals 

b.v. de voorgenomen bezuiniging van € 1.75 miljoen op het Sociaal Domein? Zo ja, op welke 

manier is dat gewaarborgd? 

Wilt u de vragen afzonderlijk beantwoorden? Wij zien uw antwoorden graag voor de 

oordeelsvormende vergadering van 10 april tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Fractie VVD, Hans de Groot 

Fractie Actief Zeewolde, Henk Parisius 

Fractie D66, Samee Sabur 

Fractie CDA, Bouwe van der Weide 

 


